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1 Opening seniorenraad
Voorzitter Willy opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2 VERSLAG VORIGE VERGADERING
Er zijn geen opmerkingen, het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

3 BORGSTELLING VERENIGINGEN
Zie ook presentatie in bijlage.
Erik,- klantenadviseur sport en studente Valerie geven de toelichting.



Aanvullingen:
Boekhouding kan ingekeken worden op vraag (bij gebruik van de borgstelling)
Zal vooral van toepassing zijn bij Sport en Jeugd, minder bij Senioren.
Zal wellicht niet vaak gebruikt worden omdat grote investeringen ook voor een grote druk op 
verenigingen zorgt.
De seniorenraad geeft positief advies voor het reglement.

Andere:
Mogelijkheid tot gebruik van een rolstoelfiets door iedereen (niet enkel voor bewoners van VVZC) 
Er gaan beweegwandelingen komen. Ze starten in de dorpskernen en gaan door heel de 
gemeente. Tussendoor kun je bewegingsoefeningen doen zoals bv. aan de beweegbanken die er 
nu al zijn.
Er komen minder senioren in het zwembad. Hebben de leden misschien al iets opgevangen 
waardoor dit kan kornen? Of zijn er ideeën om deze groep meer aan te trekken? Je mag het 
altijd nog doorgeven.

4 ONTSPANNINGSNAMIDDAG

Op het moment van de seniorenraad zijn er 50 inschrijvingen. De laatste keer waren er 80 
inschrijvingen dus op zicht valt het nog goed mee.
Er zijn zeker nog tickets verkrijgbaar! In het begin sloop er een foutje in Ticketgang, waardoor 
het op uitverkocht stond. Het is zeker NIET uitverkocht. Iedereen die wilt kan nog tickets 
bekomen tot en met 9 mei.
De seniorenraad maakt zich zorgen over het bereik van de doelgroep met de vernieuwde 
communicatie.
Er komen binnenkort v/el themabrochures over bepaalde onderwerpen o.a. met als doel om ook 
de senioren te bereiken met bv. info over zorg, energie,...
Nathalie voegt plaatsen waar de activiteitenkalender mee te nemen is toe in bijlage.
Toch voelen senioren zich met de nieuwe communicatie achteruitgedrukt, de kwetsbare 
doelgroepen (vb. iemand die minder goed te been is) wordt moeilijk tot niet bereikt.
De Seniorenraad stelt dat BeKeNd, BeKeNd is en dat hier dan ook dingen in bekend gemaakt 
moeten worden waaronder het activiteitenaanbod.,
De communicatie die er nu is zal niet meer aangepast worden, er zijn ook veel mensen wel blij 
met de nieuwe manier van werken.

5 ADVIES DIENSTVERELENING en COMMUNICATIE
Antwoorden op ons advies zijn terug te vinden in bijlage.

6 FEEDBACK OPMERKINGEN MOBILITEIT
o Snelheidsbeperking in Bevel-Dorp wordt weinig gerespecteerd. De senioren geven aan dat dit 

nog steeds zo is na het project baanbrekend Bevel.
Lien laat weten dat dit ook op andere plaatsen een probleem is en er wordt nagedacht om 
eventueel op sommige plaatsen toch trajectcontroles te voorzien in de toekomst, 

o Vraag wordt gesteld om meer te handhaven bij fietsstraten.
Verder moeten we ons ook realiseren dat alle plaatsen waar de senioren graag handhaving 
zouden zien onmogelijk zijn om dit continu op te volgen.
Hiervoor is er onvoldoende personeel. Het politiepersoneel heeft ook nog vele andere taken en 
wordt niet rechtstreeks aangestuurd door de gemeente.

« Het wijzigen van mentaliteit is niet evident. In de toekomst, als er een nieuwe
mobilitietsambtenaar is, is het wel de bedoeling dat er ook af en toe campagnes gevoerd zullen 
worden die o.a. over de mentaliteit op de weg kunnen gaan. 

o- Ligging fietspad Bouwelsesteenweg:.Bouwelsesteenweg is een gewestweg, de gemeente kan hier 
zelf niets aan wijzigen, maar geeft opmerkingen wel door aan het gewest.



o Zitbanken: Aan de seniorenraad wordt gevraagd orn in kaart te brengen 
waar er. onvoldoende zitbanken zouden zijn naar mening van de 
seniorenraad.
Op deze manier kan dit voorgelegd worden en kan dit meegenomen worden in het plan waarin 
dit verder wordt uitgewerkt.
Ook plaatsen waar zitbanken staan, maar waar een ander probleem is mogen aangegeven 
worden. Bv. zitbank staat volcontinu in volle zon, is te hoog, is te laag of plaatsen waar een 
picknickbank misschien interessant kan zijn.
In bijlage wordt er een document toegevoegd, waar je deze kunt op noteren tegen de volgende 
seniorenraad.

7 UITSTAP SEPTEMBER
Abdijenroute = 8 september, deelname 60,00 euro.
Milieuboot:
19 april is een woensdag de seniorenraad vindt het oké om dan uitzonderlijk een uitstap te 
doen. ‘ .
Nathalie regelt alles verder, we kunnen dan gaan varen met de milieuboot traject Duffel - 
Viersel - Duffel en er is plaats voor 1 bus. Meer info als het allemaal definitief wordt. 
Verschillende opstapplaatsen zijn nog niet aangevraagd, Nathalie bekijkt dit nog.
Het spoorwegmuseum in Brussel is misschien ook wel eens interessant om eens te doen. Mon is 
daar gids.

8 SENIORENWEEK 2022
Er wordt gedacht aan smoutenbollen of een wafelkraam dat langskomt in Kessel,.Mijlen en Bevel 
op 3 verschillende dagen.

9 UPDATE DEMENTIEVRIENDELIJKE GEMEENTE
Er komt een brochure met algemene info aangevuld met enkele pagina’s specifiek voor Mijlen. 
Deze brochure wordt in september gelanceerd. De brochure wordt toegevoegd in bijlage.
In samenwerking met de Alzheimer Liga zal er ook een voorstelling zijn op 21 september. Flyer 
in bijlage.
Evenals in september zal er een infosessie gegeven v/orden aan huisartsen uit de gemeente.

10 UPDATE PROJECT VERBONDENHEID
Tijdens de week van de verbondenheid 27 mei tot en met 5 juni kan er ingeschreven worden voor de 
pennenvriendactie.
Op 25 september wordt deze met alle deelnemers afgesloten. We denken aan een ontbijt. Dit kan 
doorgaan in het Buurtpunt als de groep niet te groot is. Als de groep groter blijkt zullen we bekijken of 
het misschien bij het EDO kan doorgaan.
Brochures worden nog bezorgd aan alle leden.
Er wordt gevraagd wie eventueel op 25 september kan helpen (dan weten we al of we op een aantal 
mensen kunnen rekenen): Any en Vera willen wel helpen.

11 VARIA
Buurtzorg
Ter info: Buurtzorg is een centraal aanspreekpunt voor allerlei zorgvragen. Als je niet goed 
weet waar je terecht kunt of wie je kan helpen kun je bij hen de vr$ag stellen. Zij kunnen 
zelf ook een aantal diensten aan huis aanbieden zelf zoals bv. thuisverpleging, psycholoog 
en orthopedagoog. Affiche in bijlage.
Spelotheek
Ter info: Spelotheek is geopend. Je kunt er terecht om spelletjes uit te lenen. Het principe 
is zoals de bib. Je wordt lid en je kunt dan naar wens spelletjes lenen en terugbezorgen. 
Ook fijn voor grootouders om met hun kleinkinderen eens naar toe te gaan.



Straatvinken 19 mei
Op 19 mei van 17.00u tot 'IS.OOu kun je straatvinken. Dit betekent dat je in een gekozen 
straat (vb. je eigen straat) voorbijgaand verkeer telt. Hoe meer mensen dit doen hoe beter 
er een beeld is van waar er veel verplaatsingen zijn en op welke manier (fiets, auto, 
vrachtwagen,...).
Frans Glassée . ’
Hij is al een tijdje geleden gestopt, maar bij deze willen we nog officieel meedelen dat 
Frans gestopt is als lid bij de seniorenraad. Zijn opvolger is Mon.
Formulier contactgegevens: We laten een formulier rond gaan, waar iedereen zijn 
gegevens kan op noteren.
We maken een lijst op die gedeeld wordt met enkel en alleen de leden van de seniorenraad 
(je kunt hier toestemming voor geven aan de hand van het formulier).
Je kunt ook aanduiden om de verslagen via e-mail te ontvangen.
Infosessie mobiliteit
Een tijd geleden werd de vraag nog eens gesteld of CM hun CM-mobiel nog eens mochten 
komen voorstellen. Gezien de leden van de seniorenraad dit kennen teek ons dit minder 
opportuun. De seniorenraad is ook niet echt enthousiast om er een open infosessie (voor 
iedereen)van te maken waar ook andere vervoersaanbieders uitgenodigd worden. Dus 
voorlopig laten we dit even rusten.
Aanvulling: De mindermobiele centrale is enkel voor mensen die minder mobiel zijn EN een 
beperkt inkomen hebben. De CM-mobiel heeft geen voorwaarde wat betreft inkomen. 
Appledokter -en café
Vanaf 20 mei gaat er tweemaandelijks een sessie door van de Appledokter met aansluitend 
een Applecafé. Hier kunnen mensen die een l-phone, l-pad, l-rnac hebben terecht voor 
interessante infosessie n vragen. Dit wordt ingericht door 2 vrijwilligers (waaronder Joost). 
Dit is interessant omdat Apple anders werkt dan alle andere toestellen.

- Opmerkingen fietssteunen openbaar domein: Deze staan vrij kort tegen elkaar. Een 
bredere fiets past niet (vb. type driewieler) en ook voor 2 fietsen is het net te krap. Kan dit 
verder uit elkaar?

- Handhaving: regelmatig stelt de seniorenraad de vraag om beter te controleren op 
bepaalde verkeersregels. Helaas is het niet mogelijk om elke vraag waar te maken. Hier is

.onvoldoende personeel voor. De vragen op zich worden wel doorgegeven.

12 VOLGENDE VERGADERING EN SLUITING VAN DE VERGADERING
De voorzitter bedankt de aanwezigen.
De volgende vergaring van de seniorenraad gaat door op 6 oktober 2022 om 9,30u. in de Raadzaal. 
Het dagelijks bestuur komt samen op 22 september 2022 om 9.30u. in de Slijper.

Secretaris, 

Nathalie Gijsels

Bijlagen:
Presentatie borgstelling 
Locaties activiteitenkalender 
Antwoorden advies 
Invulformulier zitbanken 

. - Flyer voorstelling rond demente ‘KWIJT’
Brochure ‘dementie als je er mee te maken krijgt - editie Mijlen’ 
Affiche buurtzorg


